
UCHWAŁA NR LXII/407/2024 
RADY MIEJSKIEJ W SŁAWNIE 

z dnia 25 kwietnia 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zapewnienia bezpiecznego dojścia do ogrodów działkowych 
położonych przy ul. Morskiej w Sławnie 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 
z 2023r. poz 40 ze zm.) w związku z art. 9 ust. 2 i art. 13 ust.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach (t.j. 
Dz. U. z 2018r., poz. 870) Rada Miejska w Sławnie uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. Po rozpatrzeniu petycji złożonej 21 marca 2024r. w sprawie zapewnienia bezpiecznego dojścia do 
ogrodów działkowych położonych przy ul. Morskiej w Sławnie  uznaje się, że nie może zostać ona 
uwzględniona. 

2. Rozpatrzenie petycji zawiera uzasadnienie do uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławnie, zobowiązując ją do 
poinformowania osoby  składającej petycję o sposobie jej załatwienia. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Sławnie 

 
 

Marzena Łużyńska 
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Uzasadnienie 

21 marca 2024r. do Rady Miejskiej w Sławnie wpłynęła petycja podpisana przez 42 mieszkańców 
Sławna dotycząca zapewnienia bezpiecznego dojścia do ogródów działkowych położonych przy ul. 
Morskiej w Sławnie.  

 Wnoszący petycję apelują o zapewnienie bezpiecznego dojścia do ich ogródów działkowych 
położonych przy ul. Morskiej w Sławnie. Obecnie trwająca budowa łącznika ulic Morskiej  
i Chełmońskiego utrudnia im możliwość dostania się na ich posesje. Z informacji przez nich uzyskanych w 
Urzędzie Miejskim w Sławnie wynika, że do końca inwestycji nie zostanie im zapewniony chodnik czy 
przejście dla pieszych i tym samym niemożliwe stanie się bezpieczne dojście lub wyjście z terenu działki nr 
740/8 przy ul. Morskiej. W ocenie współwłaścicieli ww. działki sytuacja ta niemalże pozbawia ich 
możliwości korzystania ze swych ogrodowych azyli. Pomimo zgłaszania tego problemu wcześniej, ich apele 
nie przyniosły rezultatu.  

Zgodnie z art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach, petycja złożona do organu 
stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego jest rozpatrywana przez ten organ. Przedmiotowa petycja 
została skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sławnie celem jej rozpatrzenia 
oraz przygotowania i przekazania Przewodniczącej Rady Miejskiej projektu uchwały w sprawie jej 
rozpatrzenia. Petycja była rozpatrywana na posiedzeniu Komisji 16 kwietnia 2024r. Komisja, rozpatrując 
przedmiotową petycję, szczegółowo przeanalizowała jej treść oraz przeprowadziła stosowne postępowanie 
wyjaśniające poparte zbadaniem sprawy oraz analizą zgromadzonego materiału.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w toku prac nad przedmiotową petycją wysłuchała wyjaśnień 
przedstawicielki grupy osób składających petycję, która podtrzymała stanowisko w niej zawarte. 
Wysłuchała także wyjaśnień Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Urzędu Miejskiego 
w Sławnie, który podtrzymał stanowisko Burmistrza Miasta Sławno zawarte  
w piśmie GKI.0003.5.2024.KJ z 8 kwietnia 2024r., skierowanym do Komisji. Burmistrz Miasta Sławno 
poinformował, że projekt przebudowy ul. Chełmońskiego nie uwzględnia budowy przedmiotowego 
chodnika, w związku z tym inwestycję należy zrealizować w istniejącej formie. Naczelnik ww. wydziału 
poinformował, iż petycja mieszkańców nie jest zasadna ze względu na fakt umiejscowienia w drodze 
przejścia sugerowanego, które w obecnej sytuacji zapewnia możliwość przejścia oraz bezpieczeństwo 
pieszych. Wskazane rozwiązanie spełnia standardy prawne obowiązujące w zakresie przemieszczania się 
pieszych w miejscach, gdzie przejście dla pieszych nie zostało oznaczone w sposób bezpośredni.  

Podczas posiedzenia Komisji wypracowano stanowisko o wystosowaniu wniosku do Burmistrza 
Miasta Sławno o jego wystąpienie do Zarządcy przedmiotowej drogi w celu umieszczenia oznakowania 
zapewniającego bezpieczne przemieszczanie się pieszych wzdłuż drogi i na drodze. Jednocześnie radni 
zadeklarowali monitorowanie sytuacjii związanej z przemieszczaniem się pieszych w okolicach ogrodów 
działkowych, a w przypadku braku efektów umieszczenia oznakowania drogowego - Komisja wystąpi z 
wnioskiem o zabezpieczenie środków  na budowę chodnika. 

Mając na względzie przedstawiony obecny stan faktyczny i prawny, Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji uznaje, że petycja dotycząca zapewnienia bezpiecznego dojścia do ogrodów działkowych 
położonych przy ul. Morskiej w Sławnie nie zasługuje na uwzględnienie. 
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